
Izviješće rada HBS komisije za razvoj raffa boćanja u 2024. godni 

 

- Komisija je u periodu nakon završetka sezone 2023 i starta sezone 2024 odradila tri sastanka i niz 

aktivnosti, od kojih je najvažnija Europsko prvenstvo u raffa boćanju. 

- Kako smo u nekoliko izviješća već naveli, podloga za raffa boćanje je zasaban izazov, o čemu smo u 

kontaktu sa g. Danielle Colleoni. On je po većini mišljenja voditelja reprezentacija sa EP, za ovu 

problematiku „broj 1“ u svijetu. Firma Colleoni i Daniele su voljni pomoći, o čemu su dali velik broj 

usmenih smjernica i neke pisane dokumente. 

- Igralište u Zadru je od strane BK Brodarica izmješteno na mnogo kvalitetniju lokaciju (u sklopu BK 

Poljica) te je najava da će postojati interes za uključivanjem novih klubova iz Zadarske županije 

dogodine, za 2025. Otvoreni su ponovno neki kontakti i u DNŽ. 

- Izrađen je kalendar natjecanja i odrađen ždrijeb lige, gdje je odigrano cca 60 posto utakmica do 

današnjeg dana. Natjecanje protječe u najboljem redu, kvaliteta igre je u stalnom blagom rastu. 

- Odrađene su neke reprezentativne aktivnosti, o kojima smo poslali izviješča u Ured HBS-a, a posljednje 

i najvažnije je Europsko seniorsko prvenstvo. Značajni rezultati: 

• Mateo Jurčević je prvi muškarac koji se sa velikog seniorskog natjecanja (EP ili SP) u raffa boćanju 

vratio sa medaljom (bronca u mješovitom paru).  

• Ana Juginović je prva igračica koja je igrala finale seniorskog velikog natjecanja, EP ili SP, 

(srebro). U finalu je tijesno izgubila od talijanske reprezentativke. 

• Siniša Stipić je bio potpuno konkurentan u pojedinačno klasično u duelima sa Austrijom (7:2 

pobjeda) i San Marino (7:9 poraz od osvajača MI iz 2018.), što naglašavamo zbog toga što su naša 

oba muška igrača u Terni došla u visokoj razini forme. Mateo Jurčević je u prvoj utakmici mix paru 

odigrao 15 od 16 boća. Sve to u zbroju nam je pokazatelj da je sustav provođenja priprema kao 

koncept pogođen, s tim da ćemo ga mi kao komisija pokušati još unaprijediti u odnosu na 

prijedloge igrača sudionika (Denis Galešić/Ivan Čorić) te u odnosu na rezultat u Preciznom izbijanju 

iz Ternija, sa kojim nismo zadovoljni. 

- Zaustavni put boće je duži za 4 metra u Terniju nego na terenu u Tugarama, koji je izveden kao brz 

teren. Navedena brojka od 4 metra se odnosi na prva četiri metra nakon što boća dodirne podlogu. U 

prijevodu: BOĆU TREBA IGRATI SNAGOM KOJU ONA IMA NAKON ŠTO PREVALI PRVA ČETIRI METRA, 

dakle, MNOGO LAKŠE. 

- Najbliže tome je igralište u Omišu, gdje je BK Gorčina pokušala ubrzati teren stavljanjem tankog sloja 

gumene podloge, ali i dalje je igralište i Italiji brže od toga.  

- Predsjednik komisije i članovi su dodatne napore uložili u aktiviranje klubova u participiranju na 

prvenstvima Hrvatske, gdje su npr. BK Naklice i SBKGO Marjan dosta pasivni kada je nastup muškaraca 

u pitanju (Ana Juginović sudjeluje u svim aktivnostima). 

Prijedlozi: 

- Duje Pavešković (RE Sv. Jure) kao najbolji mladi raffa igrač Hrvatske u 2023. (uz Denisa Galešića kao 

muškog seniora i Anu Juginović kao seniorku) 

- Na idućem sastanku komisije: Pripreme za Seniorsko SP (Tur) izmjene i dopune te vremenik. 



- Obzirom da imamo 6 do 8 igračica koje su djelomično aktivne, bez obzira na nemogućnost 

kategorizacije sportašice, prijedlog je da se PH održe, zbog toga da i žene ostanu u raffi. 

- Da se CBI-u pošalje „Zamolba“ za sudjelovanje u pojedinačno klasično na SP, ukoliko se oslobodi 

mjesto (NEDOLASKOM NEKE OD KVALIFICIRANIH REPREZENTACIJA), uz obrazloženje: „Raspucavanje 

bulinima jest prvi kriterij i natjecanja su odrađena pošteno, ali obzirom da je naš predstavnik u grupi 

imao najbolju punat razliku, ukoliko se mjesto uprazni, molimo da Sportska komisije uvaži našu 

zamolbu“. 

- U prilogu je dokument „Kalendar natjecanja raffa – srpanj 2024.” gdje je završnica lige usklađema sa 

izmjenom termina juniorskog EP u Austriji. 
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